

## CORRIDA

## Jānis Cimermanis



**BIOGRAFIE** Geboren 1950 in Lettland. Nach seinem Abschluss am Leningrader Theater-, Musik- und Filminstitut arbeitete er zunächst als Regisseur im Puppentheater. Ab 1983 dann Animator und Regisseur beim lettischen Filmstudio, bei dessen Nachfolgeunternehmen Animācijas Brigade er bis heute tätig ist.

**BIOGRAPHY** Born in Latvia in 1950. After graduating from the Institute of Theatre, Music and Film in Leningrad (now St. Petersburg) he began his career as a puppet theatre director. In 1983 he began working as an animator and director at a Latvian film studio and is still active today at the same studio, now renamed Animācijas Brigade.

**FILMOGRAFIE** 1985 THE FORESTERS GRANDSON AND OTHERS · 1987 THE LIVE FRIEND · 1988 THE WAY · 1990 MISCHIEFS - I · 1991-2007 RESCUE TEAM, 24 Episoden einer Serie · 1993 MISCHIEFS - III · MUNK AND LEMMY series THE RHINO · 1995 MISCHIEFS - IV · 1998 THE LITTLE KNIGHT · 1998-1999 PROP AND BERTA · 2001 LATVIJAS GAZE, Werbespot · 2003 POEM ABOUT THRESHING · 2003-2005 THREE MUSKETEERS · 2004 I'M BUYING YOUR HUSBAND · 2006 MISCHIEFS - II · 2007 HUNTING · LATVIAN · 2008 KARU TULEB (THE BEAR IS COMING) · 2010 TIGER · 2011 CORRIDA

Eine schöne Flamencotänzerin, ein Torero, ein Stier. Der Stier will nicht sterben. Darum jagt er den Torero durch Stadt und übers Land, bis der sich auf einen Baum retten kann. Wie kommt der Torero wieder heil herunter? Unten lauert doch das Untier. Zum Glück gibt es Handys und das Rettungsteam aus Lettland. Eine amüsante Animation über die Gefahren des Stierkampfes und die Macht der Weiblichkeit.



A beautiful flamenco dancer, a toreador and a bull. The bull does not want to die and chases the toreador through the town and into the countryside until he escapes up a tree. But how on earth will the toreador ever get down again with the beast eyeing him from below? Thank goodness for mobile phones – and a rescue crew from Latvia. An amusing animated film about the dangers of bullfighting and the power of women.

**Lettland 2011**

Länge 7 Min. · Format Digi Beta · Farbe

**STABLISTE**

Regie **Jānis Cimermanis**

Buch **Māris Putniņš**

Kamera **Ēvalds Lācis**

Schnitt **Jānis Cimermanis, Ēvalds Lācis**

Ton **Anrijs Krenbergs**

Musik **Mārtiņš Brauns**

Art Director **Māris Putniņš**

Animationen **Māris Brinkmanis,**

**Andris Gailītis**

Choreografie **Inese Čača, Egita Vītola**

Bildhauerin **Ilze Kiršteina**

Malereien **Dace Rožlapa**

Puppen **Lelde Kārklīņa, Ēriks Kiršteins**

Sets **Viktors Maksurovs**

Produktionsleitung **Rita Dadzīte**

Produzent **Māris Putniņš**

**PRODUKTION**

Film Studio Animācijas Brigade

Rīga, Lettland

+371 67520770

ab.studija@apollo.lv

**WELTVERTRIEB**

noch offen